
Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr  10 /2004  w dniu 14 czerwiec 2004 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 : 30 zakończono o godz. 18:00 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Mirosława Nowak     
- Przewodnicząca Komisji 

 
obecna 

 2. 
  

Jerzy Springer     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
          - Sekretarz Komisji 

 
obecna 

4. 
 

Józef Sulikowski     
nieobecny usprawiedliwiony 

5. Andrzej Bielecki 
 

 
obecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 
obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

 
obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

 
obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Sulikowski Józef - usprawiedliwiony            

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
     3. Jarosław Fertsch – Kierownik Wydziału Oświaty  
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Wykonanie budżetu  oświaty za okres 4 miesięczny (01.01.2004-30.04.2004)  

 
1.4. Informacje Szkół ponad gimnazjalnych o realizacji zadań edukacyjnych, 

wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym 2003/2004                                          
 
________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
Przewodnicząca  Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Powiatu odczytała pismo 

Starosty Powiatu Wągrowiec skierowane do Wojewody Wielkopolskiego w sprawie 

zwiększenia dotacji celowych przekazywanym z budżetu państwa na zadania bieżące zlecenie 

ustawom z zakresu Geodezji i Kartografii realizowanych przez Powiat z wnioskiem takim 

zwróciła się Komisja j/w w dniu 19.05 2004. Komisja przyjęła to wystąpienie z 

zadowoleniem i będzie oczekiwała pozytywną decyzję od Wojewody.  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

__________________________________________________________________________ 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
A) Komisja Finansów odbyła swoje posiedzenie wspólnie z Komisją Edukacji, Kultury 

Sportu i Turystyki.  

Temat wykazanie budżetu Oświaty za 4 miesiące referował Pan Jarosław Fertsch Kierownik 

Oświaty Kultury i Sportu.  

Radnych zaniepokoiło przekroczenie wykonania budżetu w  nabytych jednostkach. 

wypowiedź Pana Kierownika uznali za mało wyczerpujące i w tej sprawie złożyła wniosek 

Pani Teresa Walewska  by temat ten omówić na posiedzeniu w miesiącu październiku i by w 

tym posiedzeniu uczestniczyli dyrektorzy Szkół, którzy to są odpowiedzialni za budżet w 

swojej szkole. Wszyscy byli za takim rozwiązaniem. 

 

B) Przy omówieniu drugiego tematu, który  dotyczył realizacji zadań edukacyjnych, 

wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym 2003/2004. 

Radna Pani Teresa Walewska zwróciła uwagę na niewystarczające kształtowanie orientacji 

zawodowej, współpraca z różnego typu instytucjami w celu podniesieniu wiedzy o 

otaczającej rzeczywistości, indywidualizowane oferty edukacyjne w toku dyskusji Radni, 

Dyrektorzy Szkół obecni na posiedzeniu uznali za słuszną uwagę poruszany przez Radną T. 

Walewską temat i do niego trzeba będzie wrócić.  

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
5.4    Wnioski 
 
Komisja Finansów i Edukacji wnosi o odbycie w miesiącu październiku posiedzenia z 
dyrektorami Szkół w celu ponownej analizy budżetu Oświaty za wnioskiem głosowali 
wszyscy obecni. 

 
 

 

Protokołował/ Protokołowała :    Przewodniczący Komisji : 

 

__________________________          ____________________________ 

/ Irena Wojewódzka - Kucz/                                                      / Mirosława Nowak/ 

 

 

 


